



Östersund 2005-12-04

Protokoll vid Styrelsemöte JRA 2005-12-04 kl 14.00

Plats: Klubbstugan Torpet, Torråsen.  
Deltagare: SZW,GHN,FVG,TIR, EQF särskilt kallad (adjungerad).

- § 1. Ordf SZW hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat.
- § 2. Christer EQF valdes till sekreterare
- § 3. Sven TIR valdes till justeringsman.
- § 4. Föregående protokoll saknades eftersom Tommy IKQ är på utlandsresa.
- § 5. Rapporter

Kassa: Behållning Pg: 26.750 samt Bank 11.300. Pengar från Offerdals MK har kommit in. SSA årsavgift avi har inkommit där fullmakts talong finns med.

Repeater/  
Packet: Lars UMW arbetar med logikkortet för nya repeatern. Sannolikt sker integrationsarbete inför uppsättning inom närmaste månaden. Under tiden detta sker kommer ersättningsrepeater tillfälligt vara uppsatt.

Äre repeatern ännu ej åtgärdad då det ej varit möjligt att komma upp på Åreskutan. Kontinuerliga kontakter tas med personal vid Åreliftarna i väntan på att kabinbanan skall bli färdig. Jan-Bertil GHN bevakar.

Flyttbar repeater för rally är under test hos TIR.

Torpet Förhandlingsläget  
Inget nytt har framkommit. SZW har tagit ny kontakt med kommunen och man har lovat att gå igenom ärendet snabbt med tanke på slutdatum för nuvarande kontrakt.

Driftskostnader  
Energiförbrukningen hos Jämtkraft skall Holger FVG kontrollera samt kolla vad för stöd man kan få för energirådgivning. Beträffande förvaltning har vi eget vatten samt en slambrunn med tömning att förvalta.

Underhåll mm.  
Ytterpanelen skall repareras efter hackspets angrepp. Takmålning kommer att behövas. Vi finns med i plogplanen så snöröjning är ordnad.

Månadstest 2006.  
Lars CVM vill att vi överväger en satsning på månadstesten under 2006. Testen går söndagen närmast 15:e varje månad kl 15-17.15 (CW,rast,SSB).



#### VHF

Henrik UKE skall ställa samman en manual för användning av VHF med transverter. Jan-Bertil GHN påminner UKE om detta.

#### SI9AM

Nya QSL-kort är på gång (CVM).

#### Samband

JMK och OMK har skickat pengar för RS-cupen.  
Utbetalning till Stens Kerstins är kontrollerade och är OK.

#### Beslut

GHN påminner UKE ang behovet av manual.

#### § 6.

##### Torpet

Torpet-gruppen skall startas upp på kommande klubbmöte.

Ambitionen är att få till en arbetsgrupp som kan hantera:

- )= Målsättning underhåll, åtgärder kort och lång sikt.
- )= Ekonomi fasta och påverkbara kostnader.

Rapport av Holger FVG vid nästa styrelsemöte.

##### Inventarielista JRA-FRO

Existerande inventarielista gicks igenom i sin helhet där ägare förhållande justerades och kompletterades. Uppdatering skall göras på elektroniska dokumentet och redovisas som JRA styrelses uppfattning om ägarefrågan. Sista sidan som omfattar sambandsmateriel skall tas bort eftersom ingen av den materielen är på torpet eller kommer från eller tillhör FRO. Hinken SZW skickar listan efter uppdatering till CVM för sakgranskning.

#### § 7.

##### Samband

- )= Sundsvalls radioamatörer SK3BG har utformat en enkät kring samband som vi skall försöka få använda för JRA. SZW håller kontakten. Intresset kring att delta i nödsamband skall kollas hos alla amatörer i länet.
- )= FVG Holger skall till nästa möte ta fram hur mycket pengar som finns tillgängligt för sambandsgruppen.
- )= Sambandsgruppen skall undersöka förutsättningarna för att åstadkomma ett positioneringssystem som kan användas i länet vid behov. Christer EQF skall ta fram ett planeringsmaterial samt hitta en grupp som kan komma fram till ett realiserbart tekniskt förslag på detta. Ämnen som skall täckas är följande:
  - o Möjligheter och målsättning samband långsiktig utveckling.
  - o Kommunikation ta/APRS/WLAN mm.
  - o Fokus kortsiktigt APRS (rally, nödsamband).
- )= Kommande rallyn
  - o Nuttevalsen 17/12 i Östersund. Ny tävlingsledare, tre sträckor.
  - o Kanonrundan 28/12 i Östersund. Grytan, I5, Motorstadion
  - o Snowrally 2006 17/2-18/2



Jemtlands  
Radio Amatörer

Sid 3(3)

- § 8. Torsdag 8/12 blir det glöggafton på Torpet kl 19 med Jan-Bertil GHN som sammanhållande. Detta år kommer ingen lucia. Denna information skall snabbt in på hemsidan (EQF). Ev blir det dessutom QSL utdelning.
- § 9. Övriga frågor.  
)= Från plusgirot har inkommit brev angående prishöjning på tjänster.  
)= SSA årsmöte skall hållas 2006 23/4 i Luleå. Styrelsen undersöker möjligheterna att att chartra en buss för gemensam resa.
- § 10. Nästa styrelsemöte preliminärt 2006 8/1 på Torpet kl 14.00
- § 11. Ordföranden tackade styrelsemedlemmarna för väl genomfört möte och förklarade det för avslutat.